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VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING PROMETHEUS 
 
Datum:  Vrijdag 28 mei 2021, 13.00 uur  
Locatie:  ZOOM meeting 
Aanwezig:  83 leden, inclusief 5 bestuursleden 
 
 
De vergaderstukken zijn te raadplegen via https://www.tudelft.nl/prometheus/organisatie/algemene-
ledenvergadering.  
 
1. Opening en mededelingen (voorzitter Marco Hagendijk) 

• De voorzitter heet iedereen welkom; fijn dat er zoveel mensen online aanwezig zijn. 
• In verband met het maken van de notulen wordt de vergadering opgenomen. De opname wordt niet 

gedeeld met derden en zal naderhand verwijderd worden. Verder wordt iedereen gevraagd de 
microfoon op mute en de camera aan te zetten.  

• Bij agendapunt 9, Verkiezing bestuursleden, wordt een onderwerp toegevoegd: Speciale 
benoemingen.  

• Agendapunt 11, Rondvraag, komt te vervallen. Conform de tijdelijke wetswijzigingen konden leden 
naar aanleiding van de agenda tot 72 uur voorafgaand aan de vergadering schriftelijk of elektronisch 
vragen bij het bestuur indienen. Er zijn geen vragen ontvangen voor de gestelde deadline. De reactie 
die na de deadline is ontvangen, zal op een later moment behandeld worden.  

• De voorzitter vraagt de aanwezigen een minuut stilte in acht te nemen voor Prometheusleden die 
afgelopen jaar zijn overleden. Eén van hen was erelid Hedda Pikaar. 
 

2. Vaststelling verslag ALV 2020 (voorzitter Marco Hagendijk) 
Er wordt vandaag over diverse zaken online gestemd. Een testvraag wordt uitgezet zodat iedereen kan 
ervaren hoe dat werkt en of het technisch goed werkt. Uit de testvraag blijkt dat het inderdaad goed 
werkt en dat alle aanwezigen lid van Prometheus zijn. De ALV stelt het verslag ongewijzigd vast.  

 
Onderwerp Aantal stemmen Ja Nee Blanco Resultaat 
Verslag ALV2020 78 96% 4% 0% GOEDGEKEURD 

 
3. Bestuursverslag 2020 (secretaris Kim Scheffelaar) 

Door corona moesten live activiteiten geannuleerd of uitgesteld worden en is het THUIS-programma 
opgezet. De publicatiefrequentie van de nieuwsbrief is tegelijkertijd verhoogd naar wekelijks en na de 
zomer ’21 teruggebracht naar tweewekelijks. Een besluit wat daaruit gevolgd is, is het stopzetten van 
de verzending van de papieren editie van de nieuwsbrief. Met een aantal activiteiten hebben we lokale 
ondernemingen gesteund. In het laatste kwartaal hebben we een activiteit georganiseerd waarmee 
bijna 900 euro is opgehaald voor de Voedselbank Delft.  
 
Het bestuur heeft zich daarnaast bezig gehouden met de afwikkeling van de voormalige 
dochtervereniging Ruitersport; in samenwerking met CRE wordt de sanering van de vervuilde grond 
geregeld. De statuten en het huishoudelijk reglement zijn herzien, zie ook agendapunt 5 en 6.  
Omdat het toezicht op de dochterverenigingen een te grote belasting is voor het bestuur en het 
secretariaat en met het oog op de voorgestelde statutenwijziging, is besloten om de status 
dochtervereniging niet meer te hanteren. De laatste dochtervereniging, PrometheusPlus, is daarom per 
1 februari 2021 een zelfstandige vereniging geworden. Ook is het bestuur gestart met het bekijken van 
mogelijkheden om de leden- en eventadministratie te moderniseren. Deze actie loopt nog.  
 
Eind 2020 heeft het bestuur een goed gesprek met Tim van der Hagen, voorzitter CvB, gehad. Hij heeft 
zich toen zeer positief uitgesproken over Prometheus en haar activiteiten en naar aanleiding van dit 
gesprek is het bestuur met een aantal directies in gesprek over het verstevigen van de banden tussen 
Prometheus en de TU Delft.   

https://www.tudelft.nl/prometheus/organisatie/algemene-ledenvergadering
https://www.tudelft.nl/prometheus/organisatie/algemene-ledenvergadering
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4. Financiën (penningmeester Remco Blijleven)  
a. Financieel jaarverslag 2020 
b. Begroting 2021 
c. Goedkeuring financieel jaarverslag 2020 & begroting 2021 
d. Decharge van het bestuur 

 
Corona heeft ook veel invloed gehad op de financiën van Prometheus. Het jaar 2020 is afgesloten met 
een positief resultaat van 33.491 euro terwijl een positief resultaat van 5.682 euro begroot was. Dit 
verschil wordt voornamelijk veroorzaakt doordat de meeste activiteiten vanwege corona gecanceld zijn 
en er een totaal anders activiteitenprogramma is opgezet; het zogenaamde THUIS-programma.  
In 2020 zijn veel toegangskaarten aangeschaft voor evenementen die vanwege corona uitgesteld zijn. 
Deze worden meegenomen naar 2021 en 2022. Ook vanwege corona is aan het THUIS-programma 
een eigen bijdrage vanuit de vereniging toegekend van 24.000 euro.  
Door het positieve resultaat is het eigen vermogen gegroeid naar 49.898 euro waarmee we zo goed als 
voldoen aan het minimale eigen vermogen van 50.000 euro. Wel is er nog wat onzekerheid over kosten 
die voortvloeien uit de sanering van de door voormalige dochtervereniging Ruitersport gebruikte grond. 
Hiervoor is een voorziening van 15.000 euro opgenomen. 
 
Voor wat betreft de begroting 2021 is ervan uitgegaan dat er het gehele jaar corona-proof 
thuisactiviteiten georganiseerd zullen worden. Er is dan ook geen budget opgenomen voor live 
activiteiten. Wel is er budget gereserveerd voor de aanschaf van een systeem voor onze leden- en 
eventadministratie, voor notariskosten in verband met de statutenwijziging en voor juridische kosten in 
verband met de hiervoor genoemde grondsanering. De verwachting is dat 2021 uiteindelijk enigszins 
normaal gaat worden. Kortom, we staan er financieel goed voor en hebben ruimte om eventuele 
calamiteiten op te vangen. 
 
De penningmeester bedankt alle leden en met name Jackie voor haar hulp en inzet. Ook de 
kascommissieleden worden bedankt: Hans Meijerrathken en Aad Beeloo.  
 
De ALV keurt de jaarstukken inclusief het bestuursverslag goed en verleent decharge aan het bestuur.  
 

Onderwerp Aantal stemmen Ja Nee Blanco Resultaat 
Jaarstukken incl. 
bestuursverslag 

78 95% 5% 0% GOEDGEKEURD 

Decharge bestuur 78 95% 5% 0% GOEDGEKEURD 
 

5. Statuten (a. Goedkeuring statutenwijziging en b. Machtiging tot ondertekening bij notaris) en 
6. Wijziging huishoudelijk reglement  

(bestuurslid Udo Ouwerkerk) 
De statuten zijn met behulp van een notaris geüpdatet zodat ze weer voldoen aan de huidige wet- en 
regelgeving. Ook het huishoudelijk reglement is geüpdatet. Voor beide documenten is een oud-nieuw-
vergelijking gepubliceerd op de website. Om het in de toekomst makkelijker te maken om wijzigingen 
aan te brengen, is een aantal onderwerpen uit de statuten verplaatst naar het huishoudelijk reglement.  
De ALV keurt de voorgestelde wijzigingen in zowel statuten als huishoudelijk reglement goed. Ook gaat 
de ALV akkoord met het voorstel de voorzitter te machtigen om de nieuwe statuten te ondertekenen bij 
de notaris.  

 
Een aantal leden heeft nog een aantal tekstuele foutjes gezien. Deze zullen zo veel mogelijk verwerkt 
worden. Inhoudelijke wijzigingen worden op dit moment niet verwerkt.  

 
Onderwerp Aantal stemmen Ja Nee Blanco Resultaat 
Statutenwijziging 83 92% 8% 0% GOEDGEKEURD 
Machtiging ondertekening statuten bij notaris 83 98% 2% 0% GOEDGEKEURD 
Wijziging huishoudelijk reglement 80 88% 12% 0% GOEDGEKEURD 

 
7. Vaststelling donateursbijdrage (penningmeester Remco Blijleven) 

Met het wijzigen van de statuten is het mogelijk om donateur van Prometheus te worden. Zij hebben 
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echter geen recht op deelname aan activiteiten van Prometheus. Het voorstel is om de 
donateursbijdrage vast te stellen op 17 euro per jaar per donateur. De ALV gaat akkoord met dit 
voorstel.  
 

Onderwerp Aantal stemmen Ja Nee Blanco Resultaat 
Donateursbijdrage 81 90% 9% 1% GOEDGEKEURD 

 
8. Verkiezing leden kascommissie (penningmeester Remco Blijleven) 

In 2020 is Hans Meijerrathken benoemd als kascommissielid voor 2020 en 2021. Voor 2021 en 2022 
wordt Ada Ruiterman voorgedragen als kascommissielid. De ALV gaat akkoord met deze voordracht.  
Daarnaast zoeken we nog een reservelid. Ernst Harting meldt zich tijdens de vergadering aan als 
reservelid.  
 

Onderwerp Aantal stemmen Ja Nee Blanco Resultaat 
Verkiezing 
kascommissielid 

83 95% 5% 0% GOEDGEKEURD 

 
9. Verkiezing bestuursleden (voorzitter Marco Hagendijk) 

Gillian Saunders treedt af per 1 juni a.s. Met haar vertrek en met de goedgekeurde statutenwijziging zijn 
er drie vacatures ontstaan. Voordat de verkiezing van nieuwe bestuursleden wordt besproken, wordt 
eerst het extra toegevoegde agendapunt behandeld.  
 
Toegevoegd agendapunt: Speciale benoemingen  
Gillian Saunders en Jackie Frew worden gevraagd de ruimte te verlaten.  
Het bestuur stelt voor Gillian tot lid van verdienste te benoemen omdat zij veel tijd heeft besteedt aan 
onder andere het professionaliseren van de vereniging. Daarnaast stellen de vrijwilligers, begeleiders 
en het bestuur voor om Jackie Frew te benoemen tot erelid. De ALV gaat akkoord met beide 
voorstellen.  

 
Onderwerp Aantal stemmen Ja Nee Blanco Resultaat 
Gillian Saunders – lid 
van verdienste 

79 91% 9% 0% GOEDGEKEURD 

Jackie Frew - erelid 79 98% 2% 0% GOEDGEKEURD 
 

De voorzitter bedankt Gillian en Jackie voor hun inzet en feliciteert hen met hun benoeming. Beiden 
krijgen een oorkonde en speld van Prometheus. Daarnaast krijgt Jackie een oorkonde en hangertje 
vanuit de TU Delft en een boekje met anekdotes van Prometheusleden ter gelegenheid van haar 25-
jarig jubileum bij de TU Delft.   
 
Verkiezing bestuursleden 
Twee leden hebben zich kandidaat gesteld voor het bestuur: Robin de Kruijff en John van  Duijn. De 
ALV gaat akkoord met hun kandidatuur. Welkom! 

 
Onderwerp Aantal stemmen Ja Nee Blanco Resultaat 
Verkiezing 
bestuursleden 

82 96% 4% 0% GOEDGEKEURD 

 
10. Activiteitenplan 2021 (manager Jackie Frew) 

Momenteel zien we elkaar voornamelijk via een scherm. Wet- en regelgeving wordt scherp in de gaten 
gehouden zodat er hopelijk snel weer live activiteiten georganiseerd kunnen worden. Tot die tijd blijft het 
THUIS-programma doorlopen en wordt geprobeerd een zo breed en gevarieerd mogelijk programma 
aan te bieden met steeds nieuwe activiteiten. Zo wordt er 23 juni met behulp van Boom Chicago een 
online stand up comedy show georganiseerd. 
De zomervakantie staat voor de deur en in september gaan we weer volle kracht van start met hopelijk 
een aantal live activiteiten.  

 



   

Verslag ALV2021 Prometheus d.d. 28-05-2021  4/4 

11. Rondvraag (voorzitter Marco Hagendijk) 
Voor de gestelde deadline zijn er geen vragen ontvangen over de agendastukken waarmee dit 
agendapunt vervalt. Mochten er vragen, ideeën of suggesties zijn, dan staat het bestuur daarvoor open. 

 
12. Sluiting (voorzitter Marco Hagendijk) 

De voorzitter bedankt allen voor hun aanwezigheid en deelname aan de diverse stemrondes.  
 

 
Vastgesteld d.d. 24-05-2022 
 
 


